

# 2009-2010 學年度 梅山中文學校(繪畫比賽)須知及報名表

## 2009-2010 MHCS Drawing Contest Registration Form

### [繪畫比賽須知]:

報名日期(Registration Period) : 11/7/09 - 11/21/09 (逾期收件需繳罰金 US 5.00)

比賽時間(Contest Date) : 12/5/09 (3:00 pm - 4:00 pm)(文化課暫停一次 No cultural class)

比賽地點(Contest Location) : Student lounge

報名方式 : 報名表請交給班級老師或教務處 Please submit your registration form to the office or the class teacher

### [繪畫比賽規則]:

- 一、 參賽資格 : 所有現就讀梅山中文學校之學生 , 並以年齡分四組 ( 參照正面報名表 )
  - 二、 參賽同學自備蠟筆、粉蠟筆或其他畫具 , 學校提供繪畫紙張 , 畫風自訂 , 盡量發揮色彩和想像力。
  - 三、 除了比賽必備文具用品外 ( 鉛筆、橡皮擦、蠟筆、粉蠟筆或其他畫具 ) 其他個人附屬品均須置於賽場之外或由家長保管。
  - 四、 所有家長及非參賽學生均不可進入比賽場地。若遇參賽者有情緒問題 , 將由場內負責人員帶出賽場交由家長安撫 , 等到參賽者情緒穩定 , 能獨立比賽後方可准許再進入賽場繼續比賽。
  - 五、 除了上述第四點之情況 , 比賽期間均不允許離開比賽場地 , 否則以棄權論之。家長應負責於賽前督促參賽者喝水或上廁所
  - 六、 為求公平起見 , 畫紙上不可以寫參賽學生就讀班級和姓名 , 如果寫出將以零分計算。
  - 七、 比賽開始之前監考老師會讀念賽前須知 , 唸完之後將預留時間供同學發問。
  - 八、 比賽期間參賽者不應交談或交換意見 , 以免破壞賽場秩序。
  - 九、 各組比賽題目將於比賽當日當場從題庫中抽出。
  - 十、 評分標準 : 以創意、構圖、用色、內容為主
  - 十一、 評審方式 : 本校將聘請專人審核 , 評審結果乃本會之決議 , 不得異議。繪畫稿件不論入選與否 , 均不退還。
  - 十二、 獎勵辦法 : \* 各組錄取前幾名及優勝數名 , 實際錄取人數將依參賽人數及成績而定 , 錄取作品並於開放日中展出。
- \* \* \* 參賽學生若有違反以上任何規定 , 監考老師及負責人有權取消該學生比賽資格。 \* \* \*

### [Painting/Drawing Contest Rules]:

- 1 Eligibility: Current MHCS registered students. Students will be placed into four different age groups as indicated on the front page (Group A, B, C, D).
  - 2 All contestants need to bring all required crayon, color pencils, pastels or other necessary painting tools. School will provide drawing papers only. Using your imagination is the way to be colorful and creative.
  - 3 Except the necessary drawing supplies or tools as address above, please leave your personal belongings outside the contest room.
  - 4 Except contestants and contest supervisor, other people IS NOT allowed inside the room. If there is any personal emotion issue happened, the contest supervisor will bring the student to parents. The student can be back to contest if he or she is able to c
  - 5 Except the above situations, all students are prohibited from leaving the contest room. Any violator will be disqualified. Please make sure your children use the restroom prior to enter the contest site.
  - 6 All contestants should not leave any marks on the paper provided by the school, including student's name, classroom number or other unnecessary marks. All violator will be disqualified.
  - 7 The contest supervisor will guide the student through process and provide all the necessary instructions. Contestant will be given the opportunity to ask question prior to the contest starts.
  - 8 Talking, eating, drinking and discussing are not permitted during the contest.
  - 9 The drawing topic for each group will be announced at the moment of the competition.
  - 10 Criteria of Judgments will be based upon the following: the creativity, the composition, color choice, and the originality.
  - 11 The result will be judged by qualified experts invited by MHCS. All decisions are final and will not be changed under any circumstance. All works will not be returned.
  - 12 Award: the number of the winner of each group will be based upon the number of eligible entries and grades. All the winning' drawing will be exhibited and awarded on the date of our annual Open House event.
- \*\* The contest supervisor reserves the right to disqualify any contestant who violates the above rules\*\*

\*\*\*\*\* 沿此線撕下 \*\*\*\*\*

### 2009-2010 MHCS 繪畫比賽報名表( Registration Form)

中文姓名(Chinese Name): \_\_\_\_\_ 家庭代號(Family ID): \_\_\_\_\_

英文姓名(English Name): \_\_\_\_\_ \*\* 電子郵址(Email): \_\_\_\_\_

班級 (Class): \_\_\_\_\_ 生日 (Date of Birth): \_\_\_\_\_

- 報名組別 (Group):
- ( ) 幼年組(A)-Birthday 1/1/2004 and younger
  - ( ) 低年組(B)-Birthday 1/1/2001 – 12/31/2003
  - ( ) 中年組(C)-Birthday 1/1/1998 – 12/31/2000
  - ( ) 高年組(D)-Birthday 12/31/1997 and older